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COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 30.09.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  30.09.2021, ora 1200, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali.. 
              Participă la ședință d-na Prodan Paula , consilier asistent social și d-na Nechita Mihaela 
consilier contabil  la Primăria Ciocani.    
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.      
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi.pentru , 3 
voturi împotrivă ( dl. Tofan, dl. Mocanu și dl. Diaconu votează împotrivă) și o abținere (dl.. Hazu). 
              Președintele de ședință prezintă ordinea de zi și  se aprobă cu 11 voturi pentru. 
              Dl. primar, în calitate de inițiator,  solicită suplimentarea ordinei de zi cu  încă 3 proiecte de 
hotărâre și anume:  proiect de hotărâre privind desemnarea domnului consilier local Dobrin Valentin-
Mircea pentru  a reprezenta Consiliul local în Consiliul de administraţie al unităţilor de învăţământ din 
comuna Ciocani, judeţul Vaslui, proiect de hotărâre privind desemnarea doamnei consilier local Țîmboi 
Crina pentru  a reprezenta Consiliul local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii în cadrul  
unităţilor de învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui și proiect de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului local al comunei Ciocani, județul Vaslui, pentru anul 2021-  luna septembrie ( 
rectificarea a-II-a) . Se supune la vot suplimentarea ordinei de zi și se aprobă cu 7 voturi pentru și 4 
abțineri (dl. Tofan, dl. Mocanu, dl. Hazu  și dl. Diaconu ). 
               Președintele de ședință prezintă  primul proiect de hotărâre privind aprobarea planului anual de 
acţiune privind serviciile sociale acordate la nivelul comunei CIOCANI , judeţul Vaslui,  pentru anul 
2021 și referatul de aprobare .   
            D-na Prodan Paula- prezintă raportul compatimentului asistență socială. 
            D-na Prodan – în luna ianuarie eu am luat legătura cu d-na Olaru și i-am spus că trebuie aprobat 
planul ăsta de servicii, pentru ca , de obicei se aprobă planul de servicii sociale înainte de aprobarea 
bugetului , nu s-a luat în considerare, dar trebuie să-l facem . În luna iunie 2021 am fost anunțați că o să 
avem un control . Controlul a fost programat în funcție de disponibilitatea asistentului social , pentru că 
a fost perioada de concedii , am fost programați pe 12 și 13 iulie , nu au avut mașină , s-a reprogramat 
controlul pe data de 26 și 27  . Pe data de 26 a fost o problemă la București , inspectorii au avut de făcut 
o situație, nu au mai venit , au zis să merg să-mi fac concediul și vin în luna septembrie .  
           În luna septembrie am fost anunțată că pe data de 08 și 09 septembrie avem control , dl. 
viceprimar și dl. primar au știut.  Pot să vă spun că dl. primar s-a pus de-a bățul la acest control , nu a 
vrut să semneze procesul-verbal , în procesul-verbal s-au lăsat doar 2 măsuri , între care aprobarea 
acestui plan și să identific copiii în situații de risc. Procesul-verbal a venit prin poștă , a ajuns la dl. 
primar , la mine nu a ajuns , eu ca să îmi fac treaba am făcut acest plan , pe care l-ați și citit , pot să vă 
mai spun că în luna septembrie am făcut ajutorul social și alocațiile de susținere de 3 (trei ) ori , le-am 
dat d-lui primar la semnat și nu a vrut să le semneze pe data de 16.09.2021, pentru că a spus că nu are 
timp, pe data de 27.09.2021 mi-a dat hârtiile înapoi și mi-a zis să le refac , că nu-i data și numărul  , i le-
am mai făcut odată , după aia a motivat că a semnat domnișoara secretar înaintea dânsului și le-am mai 
făcut și a -3-a oară.. Domnul Rusu și Panaintie de la Crâng au sunat că n-au primit ajutorul social, pentru 
ce sunt eu de vină că nu a venit omul cu ajutorul social.  
         Domnul primar nu vrea să-mi audă nici numele , dar n-am ce să-i fac , lucrez în Primărie .  
         Doamna Munteanu si-a dat demisia că nu a mai suportat , următoarea cred că sunt eu , dar nici o 
problemă că o să plec . 
         Dl. Tofan – de ce să plecați? 
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        D-na Prodan – dacă așa vrea dl. primar.          
        D-na Prodan –  în noiembrie 2019 am făcut cerere de promovare în grad , sunt 2 ani de zile, socotiți 
300 de lei la salariu , sunt 300 de lei pe lună pe care eu i-am pierdut.   
        Dl. primar- discutam  proiectul. 
        Dna Prodan- discut proiectul pentru că procesul-verbal este legat de control , sunt 300 de lei pe 
lună pe care eu i-am pierdut.  
        Dl. primar- promovări nu se mai fac ca pe vremuri , nu știu pe unde . 
        D-na secretar general – ați făcut o ilegalitate, trebuia s-o promovați în grad superior , era dreptul ei 
legal 
        Dl. Lăzărescu – ridicați mâna sus dacă aveți întrebări,  
        Dl Lăzărescu-  înscrieți-vă la cuvânt., ridicați mîna . 
        Dl. Diaconu – dar primarul a ridicat mâna , i-ai dat voie să vorbească?      
        Dl. Tofan – atunci lasati-o pe d-na Prodan să termine. 
        Dl.  Lăzărescu- vorbim pe rând.  
        Dl. Tofan – vă interesează problemele din Primărie? Știți să ne opriți pe noi , dar pe dl. primar nu-l 
opriți . Las-o pe d-na Prodan să termine. Continuați! 
        D-na Prodan- acest proiect este legat de procesul-verbal de control, că asta vreau să vă spun.  
        D-na Prodan- annual , estimativ ,se spune câți bani  se folosesc la asistenții personali și  estimăm 
câți bani ar trebui să fie pentru luna următoare , pentru anul următor . Deci anul ăsta, anul trecut 2020, 
ajutorul de încălzire a locuinței  la Legea 416 s-a plătit de către Primăriei, anul ăsta s-a modificat, s-a 
abrogat OUG 70/2011  , începând cu 01 noiembrie a apărut legea  226/2021  , încă nu au apărut normele 
metodologice , domnii de la Agenția Județeană de Prestații și Inspecție Socială Vaslui au zis că trebuie 
să așteptăm , ajutoare de înmormântare am avut anul trecut 2000 de lei , anul ăsta am preconizat 3000 
lei , déjà am dat 2000 de lei și anul ăsta  ar mai fi 2 preconizate , alocația de stat o plătește AJPIS Vaslui 
, deci n-o plătim noi , lapte praf anul trecut nu am dat, laptele praf se dă prin Direcția de Sănătate 
Publică , anul ăsta avem 2 fetițe care sunt gemene și primesc , anul trecut am avut cam 30 de tichete 
sociale și anul ăsta am preconizat 30 , dar este posibil să fie mai puține , că nu știu dacă am 15 cereri , 
iar ca obiective de dezvoltare am propus eu obiective generale, să facem o  bază de date cu fiecare copil 
, ce vârstă are, părinții , dacă sunt plecați în străinătate, adică să identificăm copiii aflați în situații de 
risc, bătrânii și alte personae.   
         Cam atâta este despre proiect , dar paralel , ne lovim atât eu cât și ceilalți angajați, chiar dacă dl. 
primar nu vrea să asculte , după aia poate să-mi facă și dispoziție de eliberare din funcție , deci se pune 
de-a bățul , semnează la cine vrea și cine nu vrea , dl. primar afirmă către oameni - dacă vreau îți semnez 
contractul de muncă , dacă nu , nu . Sunt persoanae care se duc la dl.  primar, pun capul în pământ , 
așteaptă să le semneze , ies și pleacă . Mai nou, mai am o problemă, dl Ursu Ion este asistent personal , a 
venit într-o zi la mine în birou cu o hârtiuță, că sunt niște drepturi la asistenții personali ,care nu sunt 
date, spor de condiții vătămătoare . I-am spus că nu se dau sporurile astea de condiții vătămătoare , dacă 
se dau aceste sporuri ,sunt pentru toți funcționarii , atât funcționarii cât și asistenții personali , spor de 
covid , și Stan Cristina a fost cu copilul în spital , putea să ia covid ,să i dea spor , el s-a dus la dl. primar 
și  i-a spus că dacă d-na Prodan nu îți face hârtiile , eu nu am nimic împotrivă să-ți semenz , vă spun ce 
iureș a ieșit și de acolo, că m-a făcut domnul cu ou și cu oțet , m-a terfelit pe jos dl. Ursu , nu dl. primar, 
deci dl. Ursu.. 
          Adică , dacă omul merge la dl. primar, și-i spune domnului primar, eu vreau spor de condiții 
vătămătoare , haideți să ne consultăm, chiar dacă nu vrem să vorbim , că dl. primar de pe data de 08.09. 
2021 nu mi-a mai spus nici dă-te mai încolo , că nu vrea să vorbească, dacă dl. primar nu vrea să 
vorbească cu angajații , domnișoara nu are toner de nu știu când , nu vrea dl. primar să-i cumpere , știți 
lucrul ăsta, nu-l știți , dar nu mai putem . 
         Dl. primar- d-na secretar a stricat 2 imprimante noi în jumătate de an . 
         D-na secretar – eu am stricat 2 imprimante ?  Mai nou eu mănânc imprimante!                 
         Dl. Lăzărescu –haideți să trecem la proiectul de hotărâre . 
         D-na secretar – un pic , să prezinte d-na Prodan raportul.  
         Dl. Mocanu – să răspundă dl. primar la ce întrebări ridică doamna.                                                                   
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       Dl. Lăzărescu – cum ridică și dl. consilier mâna sus . 
       Dl. Tofan – dl. președinte lăsați-l pe dl primar să-i răspundă d-nei Prodan , poate are treabă după 
doamna .  
       Dl.  primar- eu nu am treabă cu d-na Prodan , pot doar să vă spun următorul lucru care este  după 
părerea mea grav , apropo de controlul care a fost . Am emis o dispoziție , nr. 166 , în care am solicitat 
dosarele contractualilor, nu ale funcționarilor publici să fie preluate de către contabilitate ,și o să vă 
spună și d-na contabil.  
       D-na secretar- vorbiți direct legat de proiect , răspunde-ți-i d-nei Prodan.  
       Dl. primar– vă rog să nu mă întrerupeți.  
       Dl.  primar- această dispoziție este semnată de legalitate de d-na secretar și avizată și de Prefectură , 
urma, conform procedurilor legale , să-i predea acele documente, d-nei contabile, nici în ziua de azi nu 
le-a predat , ba mai mult , când a venit acel control despre care vorbește d-na Prodan , degeaba 
interpretează să plece , că eu nu i-am spus niciodată să plece , și nici lui d-na Munteanu nu i-am făcut o 
adresă oficială să plece că eu nu o mai vreau. 
       D-na secretar- și-a dat demisia , că nu mai putea , s-a săturat de d-voastră , tot personalul Primăriei 
s-a săturat , s-au săturat de d-voastră toți,  și dl. Darie Ionel s-a săturat de d-voastră și d-na Munteanu 
Luminița s-a săturat de d-voastră și toți s-au săturat , nu vă mai suportă nimeni . Mergeți acasă , faceți-
vă treaba de acasă  dar de primar . 
        D-na secretar – nu mai mințiți Consiliul local.  
        Dl. primar – dispoziția este semntă de d-voastră  
        D-na secretar- eu am eu în fișa postului dosarele de personal , eu le am . 
        D-na secretar- doamna contabil are Revisalul , are baza de date Revisal . 
        Dl. primar-   aduceți dispoziția 166 să o arăt la consilieri. 
        Dl. Tofan- dl. primar vă rog sa-i răspundeți d-nei Prodan. 
        D-na secretar- de ce n-ați promovat-o pe d-na Prodan în gradul superior? 
        Dl. primar- d-na Prodan trebuia să dea examen , la acel examen trebuia să participe cineva. 
        D-na secretar- de ce n-ați promovat-o? Îi dați banii din buzunarul d-voastră, îi dă bugetul de stat , 
este angajata instituției. 
        Dl. primar- nu mai dăm examene pe după ușă. 
        D-na secretar –  ce după ușă, promovați pe cine vreți? 
        Dl. Tofan- de de nu i-ați semnat d-nei Prodan? 
        Dl. Hazu- tocmai s-a dat un așa examen acum o lună. 
        D-na secretar- 3 examene s-au dat.  
 .      D-na Prodan –s-a mai dat și ieri un examen. Într-o oră jumătate s-a dat dat și scrisul și oralul.  
        Dl.. primar- concursul nu l-am dat eu , nu am fost președinte de concurs. 
        D-na secretar- dar pe cine ați chemat președinte de concurs , de la Prefectură ați chemat președinte 
de concurs, pe dl. Ciomaga , n-avem funcționari în Primărie care să facă parte din comisia de concurs?         
        D-na secetar - Sunteți  în ilegalitate de 5 ani. Vă duceți toată ziua la Prefectură la dl. Ciomaga . 
        D-na Prodan – dar stați un pic, să-mi spună de ce n-a semnat procesul-verbal de control. 
        Dl. primar- n-am fost obligat să semnez acel process-verbal de control , l-am trimis înapoi la AJPIS 
cu motivul la refuz , le-am pus la dispoziție și dispoziția nr. 166 , prin care dumneaei refuză să predea 
dosarele de personal. 
        D-na secretar – este munca mea de 10 ani Revisalul , cum să-i predau Revisalul d-nei contabil?  
        Dl. primar- v-ați luat concediu , știind că vine controlul și i-ați dat dosarele asistenților personali d-
nei Prodan.  
        D-na Prodan- eu ca și asistent social pot să țin dosarele asistenților personali.. 
        Dl. primar- d-na contabil verifică acele contracte. 
        D-na secretar- care contracte? 
        Dl.primar- nu mai faceți ca zmeul cu mine.. 
        D-na secretar- ce contracte? Răspunde-ți d-nei Prodan de ce n-ați promovat-o în gradul superior de 
acum 2 ani , de ce n-ați semnat procesul-verbal de control ?  
        D-na secretar- d-na contabil are baza de date Revisal . 
        Dl. primar- nu există așa ceva. Predati-i documentele conform dispoziției. 
        D-na secretar- modificați fișa postului . 
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        D-na Prodan- am în fișa postului,  eu în dosarele asistenților personali le fac raport de vizită. 
        Dl. primar- v-am cerut să motivați în scris de ce ați luat dosarele asistenților personali. 
        D-na Prodan- dar de ce să vă motivez , cu  ce drept să vă motivez.  
        Dl. Tofan – de ce ați refuzat să semnați?  
        D-na Prodan - dar d-voastră de ce ați refuzat și mi-ați luat dosarele de pe birou și ați plecat ? De ce 
nu ați semnat hârtiile oamenilor ca să-și primească banii la timp? De pe data de 16 pînă pe 27 
septembrie , de ce,că n-ați avut timp , n-aveți nimic cu mine?  
        Dl. primar- v-am spus de 1000 de ori, azi este în 16 , aduceți-le . 
        D-na Prodan - v-am dat referatul la dosarul lui  dl. Strat de pe data de 01 septembrie, de când am  
venit la Primărie.   Când să vi le-aduc dl. primar , că eu nu plec de la  Primărie de la ora 08, 00 pănă la 
ora 16,00.  N-am plecat niciodată, nici pe teren dacă plec  vă las hârtie . Eu dacă mă duc la anchetă 
socială vă las hârtie. Am primit sesizare că am copil și trebuie să-l verific , ce ați scris  pe hârtie? 
        Dl. primar- adresă scrisă. 
        D-na Prodan – adresă scrisă , pînă moare copilul, ce ați scris pe hârtie?  Spuneți că n-aveți nimic 
personal cu mine și ce aveți dl. primar , hărțuire , știe toată lumea că spuneți că vă place de mine de când 
m-ați văzut în gară . Da , că ați spus la toată lumea, deci ce să înțeleg , că mă hărțuiți în cazul ăsta .  
       Dl. primar- de ce n-ați făcut o adresă scrisă la Poliție?  
       D-na Prodan – dar ce vreți dl. primar să-mi rupeți piciorul , cum i l-ați rupt d-nei Olaru ? A, nu știți 
că nu eram în birou, sau nu am auzit , am hârtia scrisă când d-na Olaru recunoaște că ați izbit-o de perete 
și i-ați rupt piciorul  .  
       Dl. primar- asta să spună dumneaei.  
       Dl. Lăzărescu- să trecem la proiectul de hotărâre. 
       Dl. Tofan - și acum ce-i de făcut dl. primar cu d-na Prodan? 
       D-na Prodan – nu, dar acum urmez eu, dacă nu sunt eu  , îi dă cu scaunul în cap d-nei secretar.  
       Dl. primar- am 3 luni de când n-am călcat în birou la dumneaei sau 2 luni .  
       D-na secretar – dar este normal un conducător de instituție să nu stea de vorbă cu angajații? Este 
normal să bruscați oamenii, angajații?  
       Dl. Tofan – lăsați-l să răspundă.  
       Dl. primar- pleacă , se duce la magazine și nu spune și la 7 case, domnule ,  un telefon , chiar dacă-i 
tâmpit primarul , domnule primar vă convine , nu vă convine , v-am lăsat o adresă aici mă duc și eu pînă 
acolo că am o problemă . 
       D-na secretar –dl. primar , răspundeți la întrebare , este  normal să nu discutați cu angajații? 
       Dl. primar – vine cu dispoziții la mine , dispoziții  semnate de dumneaei înaintea mea , n-am nici o 
problemă că semnează înaintea mea. . 
       D-na secretar –în toate primăriile semnează secretarul înainte , pentru că semnează de legalitate.  
       Dl. Tofan – noi avem o problemă cu d-na Prodan , spune că n-ați vrut să-i semnați , motivul?  
       Dl. primar- ce n-am semnat?  
       D-na Prodan- promovarea în grad , de ce n-ați făcut concursul , de ce n-ați semnat  dispoziția ca să 
vină o comisie ca să dau examen  
       Dl. primar- ați venit cu o comisie … 
       D-na secretar- am făcut și dispoziția cu comisia , de ce n-ați semnat dispoziția?   
       D-na Prodan – a , că am spus că vă dau în judecată? De ce n-ați schimbat comisia? Păi n-aveți nici 
un interes , ce interes aveți d-voastră?  
       Dl. Tofan – din cauza d-voastră, spune d-na Prodan, că ,oamenii nu și-au primit ajutoarele. Eu nu 
cred că d-na Prodan minte.  
       D-na Prodan- vă fac dovada că acum jumate de oră m-a sunat dl. Tolontan de la Vaslui și i-am 
trimis dosarul lui Rusu ca să poată să-i dea  drumul la bani .    
       Dl. Lăzărescu – să se supună la vot? 
       D-na secretar- nu , că d-na Prodan nu a terminat . 
       Dl. Lăzărescu –referitor la proiectul ăsta , dacă mai aveți ceva de spus?  
       Dl. primar- vă răspund de cite ori este nevoie și vă demonstrez că nu are dreptate.  
       Dl. Tofan – cine nu are dreptate? D-na Prodan? 
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       D-na Prodan- un singur lucru vă mai spun , vineri la ora 12,30 a venit o persoană să plătească 
impozitul și a spus, nu mă interesează, eu vreau să plătesc impozitul , în Primărie nu mai era decât dl. 
Șoitu , eu , dl. Merlan , dl. Barabancia , d-na Darabană . 
        D-na secretar – eu am fost la Vaslui la ședință . 
        D-na Prodan- știți ce  răspuns i-a spus dl. primar d-lui respectiv, eu vinerea, (d-ra era la Vaslui ), eu 
vinerea învoiesc marea majoritate a Primăriei , a angajaților, dar noi cine suntem , a , noi suntem cei 
care ne punem de-a  bățul.  
       Dl. viceprimar- arată dovada , cine a zis?  
       D-na Prodan – dl. Bucătaru Viorel. Nu am nevoie să plec nici măcar un minut , am plans când mi-a 
terminat copilul facultatea , am plans de mi-a aprobat o zi de concediu , deci am plans în Primărie . 
       Dl. Tofan – vă convine ce se întîmplă?  
       D-na Prodan –am plans pentru o zi, dl. Merlan a făcut cerere pentru o zi și i-a făcut referat dl. 
primar că este absent.  
       Dl. Tofan –ce se întîmplă dl. primar, ne adunăm tot satul , ce să facem ?  
       Dl. primar- ordine și disciplină . 
       Dl. Tofan –păi unde avem ordine și disciplină dl. primar ? Ce disciplină avem dl. primar? 
       Dl. primar- dar ce vreți?  Ca pe vremuri , pleca primarul, plecau toți din urmă, pleacă, nu spune .   
       Dacă esti primar v-ar conveni ca un angajat , tu să fii lîngă poartă , și să plece un angajat pe lîngă 
tine la stânga sau la dreapta , vă convine?  
       Dl. Tofan – dl. primar , o angajată din Primărie , am văzut-o de sute de mii de ori , care era angajata 
Primăriei , nu era în concediu , pleca din unitate la piață , era pontată , vă întreb? 
       Dl. primar- nu. N-ați înțeles un lucru. 
       Dl. Tofan –ce n-am înțeles?  Adică ea putea să plece la piață să-și facă treaba în timpul serviciului, 
de minineață de la ora 08,00 pănă la ora 16,00 ! 
       Dl. primar- d-voastră vă referiți la Corina .  
       Dl. Tofan – eu nu am spus cine .  De ce d-na Prodan nu a putut?  
       Dl. primar- d-na Darabană nu este angajata Primăriei. 
       D-na secretar – ba este angajata Primăriei , mințiți oamenii , este angajata Primăriei , plătită de DSP.             
       Dl. Tofan – cine răspunde de ea? 
       Dl primar- eu răspund de ea, dacă dă o mașină și nu spune.   
       Dl. Tofan – dl. primar , dacă d-na Prodan v-a făcut cerere de concediu , de ce n-ați aprobat-o?  
       Dl. Mocanu –dl. primar ,e clar  exemplul în orice  unitate îl dă  primul,  eu am venit de mai multe 
ori  la Primărie, am întrebat de dumneata și nimeni nu știa de dumneata. 
       Dl. primar- mai este un pic și le punem în ordine. Vom funcționa după un Regulament de ordine 
interioară , se vor face la sfârșit de an sau început de an, planificări la concedii și o să eliminăm aceste 
discuții . 
        Dl..Lăzărescu – dacă mai sunt întrebări strict la proiect?  
        Dl. Mocanu – dacă șeful nu dă exemplu de corectitudine și disciplină ,nu ai pretenții la subalterni.  
        Dl. Diaconu- dl primar le-a zis la 3 persoane să-l pupe în fund, “ să mă pupați în fund “. 
        Dl. Tofan – noi vrem corectitudine dl primar, nu suntem în opoziție.  
        Dl. Năstase -prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate .  
        Dl. Năstase- nu se vede scrisul. 
        D-na secretar – pentru că de o lună de zile am făcut referat pentru toner și nu cumpără dl. primar 
toner pentru imprimantă.  
        Dl. Hazu – referitor la tonerul care nu s-a cumpărat, cu achizițiile se ocupă dl. Marius Șoitu , nu-i 
mai cereți d-lui primar, cereți-i d-lui Marius Șoitu, pentru că lista de achiziții a fost aprobată în Consiliu 
și dacă dl. Marius Șoitu nu vrea să cumpere ! 
        D-na secretar- da , dar dl. Șoitu Marius mi-a zis că s-a dus cu referatul meu, pentru că  
gestionarului îi trebuie referat de la mine ,  d-lui Marcel Barabancia, și s-a dus cu referatul la dl. primar , 
iar dumnealui i-a răspuns că dl. primar nu vrea să-mi cumpere toner.  
       Dl. Hazu –dl. primar aveți vreun răspuns pentru așa ceva? 
       Dl. primar- a stricat 2 imprimante noi în 6 luni de zile.  
       Dl. Hazu- dacă sunt noi, înseamnă că sunt în garanție , se pot repara.  
       Dl. primar- nu , nu mai sunt în garanție.  
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       Dl. Hazu – păi cum dacă sunt noi.                                                                             
       D-na secretar – lăsați imprimanta, era vorba de toner . Am imprimantă , cumpărați-mi un toner , că 
este 50 de lei un toner, 1 milion lei . 
       Dl..Lăzărescu –supunem la vot primul proiect de hotărâre , cine-i pentru ?  
       Supus la vot  primul proiect de hotărîre se adoptă  în unanimitate de voturi . 
       D-na Giușcă – d-na Prodan s-au mai suspendat din complementare , întreabă Cobzaru Anica ? 
       D-na Prodan – da , dânsa are 2 mașini în proprietate și cred că are și debit făcut, să nu mai aștepte  
       Am înțeles că are o problemă cu dl. care a vândut masina , a vândut mașina fără so treacă 
proprietarul pe numele lui , în baza de date figureaza cu 2 mașini . 
        Dl. Hazu – în legătură cu cererea de la ședința trecută. 
        Dl. Lăzărescu – l-am dat d-rei secretar să o înregistreze. 
        D-na secretar- ce bilețel, care cerere ?  
   .    Dl. Lăzărescu – al d-nei Mladonivici. 
        D-na secretar- dar am înregistrat cererea d-nei Mladinovici, dar de ce nu mi-ați spus să vă dau 
cererea d-nei Mladinovici? O aduc acum cererea . 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local și referatul 
de aprobare .  
        D-na Giușcă – să-I dăm voie d-nei contabil să ne explice. 
        D-na Nechita, consilier contabil- este vorba despre bugetul rectificat, bugetul de funcționare, 
bugetul individual și bugetul secțiunii de dezvoltare ,  deci sunt anexele 1, 2 și 3 . Având în vedere 
faptul că am primit o adresă de la DGFP prin care ni se comunică influențele de la cotele defalcate din 
TVA și din impozitul pe venituri pe care trebuie să le prindem obligatoriu în bugetul nostru și pe care 
trebuie să-l depunem pănă pe 30.09., la trimestru , ca să putem face deschideri bugetare pentru plata 
salariilor . Am procedat la rectificarea bugetului , am introdus sumele care ne-au fost transmise de către 
DGFP , sunt niște influențe cu plus și cu minus din cotele defalcate, deci făcând o adunare iese zero, dar  
trebuia evidentiat în bugetul rectificat ca sa poata fi transmis în Forexebug. 
         Dl. Lăzărescu –dacă sunt întrebări la proiectul de hotărâre ? 
         Dl. Mocanu-  la rectificare eu așa știu, ori se suplimentează cu niște bani, ori se ia dintr-o parte și 
se dă în cealaltă? 
         D-na Nechita – prezintă raportul, Noi am făcut această rectificare conform adresei de la Finanțe în 
care noi trebuie să ducem sume de la cap. 11.02.06 de la venituri , din cotele defalcate din TVA , să 
adăugăm 11 mii , să scădem minus 13 mii la 04.02.01  la impozitul pe venit , care ni s-au dat de la 
Finanțe și la  04.02.04 să adăugăm 2 lei , deci trebuia să evidentiem acest lucru în buget .E vorba de 11 
minus 13 plus 2 , este zero, sunt niște sume de reglare a sumelor care au venit pănă acum de la DGFP pe 
cote defalcate din TVA.  
         Dl. primar- ca sume , noi am primit doar 11 mii de la Guvern.  
         Dl. Hazu – sunt cam puțini dl. primar , la ce influente aveți la Vaslui? Ați început anul în forță și 
după aceea au început să nu vă mai dea nimic .  
        Dl. primar- nu la Guvern, acolo aveți d-voastră.   
        Dl. primar- este o interpretare greșită.  Când alții au primt , au spus de ce unii au primit și alții nu , 
trebuie să fii un om echilibrat și să înțelegi pe toată lumea pentru că, dacă data trecută ai luat tu, data 
asta lasă-l și pe celalalt , că are și el datorii, conturi blocate , nu poți să te duci acolo si să spui că eu sunt 
de la PSD trebuie să-mi dai , nu ne lasă la greu oamenii , ei știu problemele comunei, le aducem lunar la 
cunoștință, ei cunosc că nu avem bani de salariii și altele și nu ne lasă ,dar numai că trebuie să avem și 
noi înțelegere. Sunt comune care au datorii la firme, etc . 
       Dl Hazu – aș vrea ca în iarna asta, ca un amendament, dacă sunteți de accord,  să nu mai punem 
beculețele de 150 milioane lei vechi și să cumpărăm cadouri pentru copii.  
       Dl. primar- cadourile oricum veneau la copii .Ghirlande avem, cite sunt, le punem pe alea , la copii 
oricum vor veni cadouri. 
       D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate  la proiectul de hotărâre .  
       Dl. primar- apropo de ghirlande , dl. consilier vă înțeleg frustrarea , ați fost învățați ca să stați în 
beznă , fără să aveți ceva în comună că fură primarul . 
       Dl. Mocanu – afirmațiile astea deranjează . 
       Dl Hazu –dacă tot costă 150 milioane , puneți ceva frumos.  
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       Dl. Tofan – păi cum dacă , costă 7 milioane ghirlanda. 
       Dl. primar- aceste cadouri se dau în baza unor tabele care sunt vizate de directoarea școlii.  
       Dl Hazu –dacă nu semnează directoarea , nu mai punem ghirlande.  
       D-na Giușcă – ar trebui verificate mai amanunțit aceste tabele. Eu aș veni cu următoarea propunere 
–ghirlandele pe care le avem pe stoc să le revizuiască și să le întindă , să nu mai facem altă achiziție și  
dacă sunt bani la bugetul local să nu mai diferențiem copiii , indifferent dacă un copil învață la oraș sau 
în comună, cadourile să fie egale la toți și să facem un tabel cu toți copiii din comună și dacă o să fie 
alocați 15 lei pe copil , să stabilim nediferențiat cadourile pentru acei copii, de comunn accord  toți 
consilierii stabilim în ce va consta acel cadou de 15 lei .   
        Dl. primar – niciodată nu a fost altfel decât spune d-na Giușcă.  
        Dl. Hazu- a fost, acum 2 ani ați dat .  
        Dl. Mocanu- ce propui mata, primarul vrea să facă? Nu vă mai cred nimic pentru că v-ați zbătut 2 
luni să nu plătiti 145 mii lei pentru centrală și după aceea ați aprobat 180 mii lei pentru centrală.  
        Dl. Tofan- d-na Giușcă dacă erați în locul d-nei Prodan ce făceați d-voastră? 
        D-na Giușcă- nu știu. 
        Dl. Tofan – d-na Țîmboi și ceilalți consilieri ce făceați?  
        D-na Giușcă- probabil același lucru.  
        Dl. Tofan-haideți să nu stăm cu mâinile în sân, așteptăm să treacă ședința și nu spunem nimic . Nu 
putem să acceptăm să fie batjocorită d-na Prodan, nu vreau să mai discut alte problem la diverse , că va 
urma și mama. 
        D-na Giușcă- ar trebui cerute scuze d-nei Prodan . 
        Dl. Tofan- nu sunt de ajuns doar scuzele. 
        Dl..Lăzărescu –supunem la vot primul proiect de hotărâre , cine-i pentru ?  
        Supus la vot  proiectul de hotărîre de rectificare a bugetului local se adoptă  în unanimitate de 
voturi . 
        Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea domnului consilier local 
Dobrin Valentin-Mircea pentru  a reprezenta Consiliul local în Consiliul de Administraţie al unităţilor de 
învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui  ,referatul de aprobare, adresa Școlii Ciocani. 
        Dl., Lăzărescu – se pot face propuneri și pentru alți consilieri.  
        D-na secretar- prezintă raportul compartimentului de resort. 
        Dl. Petrovici Toader prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local.    
        Dl..Lăzărescu –supunem la vot  proiectul de hotărâre , cine-i pentru ?  
        Supus la vot  proiectul de hotărîre privind desemnarea domnului consilier local Dobrin Valentin-
Mircea pentru  a reprezenta Consiliul local în Consiliul de Administraţie al unităţilor de învăţământ din 
comuna Ciocani, judeţul Vaslui   se adoptă  în unanimitate de voturi . 
        Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre privind desemnarea doamnei consilier 
local Țîmboi Crina pentru  a reprezenta Consiliul local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea 
calităţii în cadrul  unităţilor  de învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui, referatul de aprobare . 
        D-na secretar- prezintă raportul compartimentului de resort. 
        Dl. Năstase Claudiu –Laurențiu  prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului 
local.    
        Dl..Lăzărescu –supunem la vot  proiectul de hotărâre , cine-i pentru ?  
        Supus la vot  proiectul de hotărîre privind desemnarea doamnei consilier local Țîmboi Crina pentru  
a reprezenta Consiliul local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii în cadrul  unităţilor  de 
învăţământ din comuna Ciocani, judeţul Vaslui   se adoptă  în unanimitate de voturi . 
        D-na Prodan –  prezintă raportul de activitate al asistenților personali pe semestrul I 2021 , cu toate 
că dl. primar spune că acele dosare ale asistentilor personali nu trebuiau să stea la mine , eu verific 
asistentii personali . 
       Dl. primar – există o dispoziție legală, semnată de d-na secretar. Dosaele trebuie să stea la d-na 
contabil.  
       D-na Prodan – dl. primar vreau să mai stați 5 minute să mai lămurim o problemă .   Stați să mai 
lămurim o problemă cu d-na Mladinovici cu alimentele.. De ce a plecat dl. primar acum? 
       Dl. Hazu – așa a făcut și în data trecută. 
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       D-na Prodan – de ce a spus dl. primar că eu am făcut listele cu pachetele de alimente care s-au 
disribuit pe listele suplimentare.  Listele se fac de asistentul social.  
      D-na Prodan- noi am fost întrebați cam cite personae defavorizate avem la nivelul comunei , am 
făcut situația împreună cu dl. Șoitu Marius și am spus să trecem  un număr de 500 , am fost prinși pe 
proiectul ăsta cu 500 și când vin listele inițiale se dau la alocațiile de susținere și beneficiarii VMG, ei 
nu se suprapun dacă iau și alocație și VMG, ei iau o dată , ne-au rămas cam 100 de pachete cam de 
fiecare dată , când au venit pachetele eu am plecat în concediu . M-am dus în birou la dl. primar înainte 
de a pleca și i-am spus că am făcut listele cu beneficarii de alocații și de VMG , și i-am spus că listele 
suplimentare se fac pe bază de anchetă socială și i-am spus aibă grijă cui dă , eu nu am făcut nici o listă, 
am lăsat tabelul în alb , tabelul este scris cu pixul , nici nu este scrisul meu și mi se spune de d-na 
Mladinovici de ce nu am trecut-o pe lista suplimentară . Am fost la Crâng  și m-am întâlnit cu Perju 
Marcela și era foarte supărată pe mine că nu a primit nici ea pachet , dar n-am ce să-i face lui dl. primar 
că și pe mine m-a înjurat dl. Ursu și dacă vine dl. Ursu la mine trebuie să-l ajut să-i fac hârtiile care-i 
trebuie că trebuie să plec capul în pământ că trebuie să-i fac ca și asistent social hârtiile.  
        D-na Prodan – a venit adresă de la Prefectură de la începutul lui septembrie , adresă pe care am 
obținut-o de la altă Primărie , îl întreb pe dl. vice unde sunt acele liste , care trebuiau scanate și trimise la 
Vaslui ? 
        Dl. vice- nu sunt la Marius? 
        D-na Prodan- nu sunt la Marius acele liste..V-am sunat dl. vice din concediu că trebuie să trimiteți 
acele liste la Vaslui ? 
        Dl. Hazu- adresa de email a Primăriei este parolată și acum?  
        D-na secretar- da.  Eu i-am făcut plângere penală d-lui primar, din vară referitor la această adresă 
de mail a instituției publice parolată abuziv de către dl. primar , la care nu are acces nici un angajat al 
instituției, numai dl. primar, încă de la începutul lui martie , ni s-a comunicat de la Vaslui că dacă dl. 
primar vrea să aibă  adresă de mail să-și facă adresă personală , nu este normal ca adresele care sunt 
trimise de la instituții publice  și la care trebuie să răspundem în termen să nu ajungă la angajați . Am 
primit adresă de la Tribunalul Vaslui în care se menționa că dl. primar va fi amendat pentru 
necomunicarea în termen a unui răspuns la o adresă , era vorba despre un process cu despăgubiri pentru 
un imobil. Nu este normal nici ca d-na Prodan să nu fie promovată în gradul superior de 2 ani în urmă , 
banii nu se dau din buzunarul nimănui , sunt bani de la bugetul de stat , suntem funcționari publici , 
chiar dacă nu a fost promovată, d-na Prodan si-a făcut atribuțiile, iar afirmația d-lui primar că nu s-a 
constituit comisia de concurs ,este neadevărată, chiar eu am întocmit dispoziția de constituire a comisiei 
de concurs , dar dl. primar a refuzat să organizeze concursul.    
       D-na Prodan- chiar dacă dl. primar spune că acele dosare ale asistenților personali nu trebuie să stea 
la mine , d-ra a fost în concediu de odihnă , eu le fac anchetele sociale, rapoartele de vizită acelor 
asistenți personali, iar controlul care a fost nu a găsit nimic în neregulă, au luat la control aleatoriu 
dosare , deci nu mi-au cerut să le dau anumite dosare . 
       Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                          Lăzărescu Dorin                                                                            Abaza Iosefina                              
 
 
 
 
 
 


